

Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag 15. april 2025 kl. 19.00

Deltagere: Lasse Eskildsen, Kathrine Beldring, Hanne Bisgaard, Jakob Ljungberg, Karina Iversen og Anja Fjorback
Afbud: Tenna Røn Gaba og Mads Hørmann Løcke
Referent: Jakob Ljungberg

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde 20. marts 2025

Bilag: Referat fra bestyrelsesmøde er i Drev

Drøftet.

3. Personale

- Opsamling
- Ferie/sygdom

Karina afklarer, hvornår vores staldmedarbejdere gerne vil holde ferie. Vi afsøger om der internt på HiRi er nogen, der gerne vil være sommerferievikar i staldmedarbejdernes ferieperioder.

Vi drøftede, hvordan vi håndterer sygdom hos staldmedarbejdere. Lasse udarbejder en plan for, hvad vi gør, når/hvis en staldmedarbejder er syg. Planen kunne bl.a. indebære, at vi får tidligere besked, at vi afsøger muligheder for faste vikarer og at vi indleder stalden i grupper (efter folde) som så får ansvaret for et antal heste.

Inden sommerferien holder Karina en opstartssnak med de staldmedarbejdere for at evaluere på samarbejde i den første tid.

4. Spring på HiRi

- Springundervisning efter 1. april?
- Evaluering af søndagsspring / opdeling af springtider + mulighed for at tilgå hallen mere om søndagen
- Springtider onsdag – mulighed for spring efter springundervisning
- Ny springtræner
- Ny springbane
- Input til budget

Vi aftalte, at vi giver besked til springunderviseren Nanna, at vi er interesseret i et fast samarbejde, hver uge eller hver anden uge. Anja er ansvarlig.

Vi aftalte endvidere, at vi indkalder alle (interesserede) springryttere til et møde for at drøfte emner relateret til spring på HiRi, herunder ønsker til fremtidig springunderviser, evaluering af søndagsspring mv. Anja er ansvarlig.

Vi aftalte, at vi indsender forslag til Favrskov Byrådet om tilskud på 375.000 kr. til etablering af springbane. Jannie og Camilla har indhentet to prisforslag på hhv. 750.000 kr. og 735.000 kr. Jakob er ansvarlig.

5. Undervisning

- Rammer for brug af undervisere på HiRi, herunder brug af egne undervisere samt fremtidige undervisningstider
- Afslutning af undervisningsdiskussion efter staldmøde

Vi drøftede staldmødet og tilbagemeldingerne fra stalden. Vi aftalte, at vi fastholder rammerne for undervisning. Jakob melder ud.

Vi ønsker, at folk på HiRi tager medansvar for at overholde reglerne og for at reglerne overholdes. Det indebærer bl.a., at folk skal opfordres til at tage direkte kontakt til andre, hvis de oplever uhensigtsmæssig adfærd – fremfor at henvende sig til bestyrelsen. Bestyrelsen skal fortsat engagere sig, når der er behov, men det er vigtigt, at misforståelser, mindre uenigheder m.v. kan håndteres mellem de involverede.

6. Foder, wrap og træpiller

- Opsamling på dialog på staldmøde

Vi fastholder for nu vores nuværende wrap. Vi ønsker dog en dialog med leverandøren om kvaliteten af wrap'en. Trine inddrages. Lasse er ansvarlig.

Vi er åbne for at skifte til to produkter på HiRi Allround Pellets og Gastric Sports Pellets som erstatning for vores nuværende foder Herkules Performance. Inden beslutning herom ønsker vi at afstemme ønskerne fra stalden. Jakob laver afstemning på staldens Facebook-side.

Vi vil afsøge mulighederne for billigere træpiller ud fra de tilbud, som Kathrine har fået. Kathrine giver besked til Louise.

7. Arbejdsdag 26. april

Lasse oplyste, at han er i færd med planlægningen af arbejdsdagen.

8. Status på elevheste

Anja oplyste, at der aktuelt er nogle udfordringer med Fallulah i forbindelse med, at parterne rider på den og i forbindelse med undervisning. Fallulah går dog fint i forbindelse med rideskolen. Anja følger op med underviseren, herunder brug af martingal.

9. Opdatering på parter

Vi talte om, hvordan det går hos parterne. Anja følger op i forhold til konkrete oplevelser hos parterne.

Vi talte om, der skal laves andre rammer for parternes undervisningsret og -pligt. Anja overvejer om der er brug herfor.

10. Sommerfold

Vi aftalte, at der åbnes op for at tilkøbe sen indluk (mellem 16.00 og 18.00). Der er Ida, der står for opgaven, som hun lønnes for af HiRi.

Jakob klargør Zakobo. Kathrine melder ud.

11. Nye mailadresser

Hvad gælder fremadrettet?

Vi aftalte, at vi kører med de fem nye mailadresser, lige så snart alle har aktiveret disse. Jakob melder ud, når det træder i kraft.

12. Mindre emner

Spørgsmål ift. timeboks - må man gerne låne sin boks ud til en "gæstehest" eller skal det afregnes som timeboks?

Vi aftalte, at der laves en beskrivelse af reglerne herfor, herunder hvilke muligheder, der følger af gæstekort eller facilitetskort uden staldvagt og eksterne heste/ponyer på HiRi. Jakob er ansvarlig.

13. Tidspunkt for næste møde

Vi aftalte, at næste bestyrelsesmøde afholdes tirsdag 3. juni fra 19.00 til 21.00.

14. Eventuelt

Vi drøftede beskeden fra Kristian Hummel om, at han har fået nyt arbejde fra 1. maj, hvilket gør, at han først kan være sent på HiRi om torsdagen. Jakob og Kathrine følger op.